

ECHELON

Model / Modèle : ECH-SBAR

Echelon Fitness Multimedia, LLC

605 Chestnut Street, 7th Floor, Chattanooga, TN 37450

1-833-937-2453 / 1-423-402-9010

FCC ID: 2AWD4-KSSBAR

IC: 26147-KSSBAR

Input / Entrée : 12V $\equiv$ 1.5A

CAN ICES-003(B)/NMB-003(B)

Made In China / Fabriqué en Chine

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation of the device. Caution! Risk of electric shock. Do not remove cover. Screw lengths inside the cover should be no longer than 6mm.

Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne peut pas provoquer d'interférences nocives, et (2) cet appareil doit accepter les interférences pouvant être reçues, y compris celles qui sont susceptibles de provoquer un dysfonctionnement de l'appareil. Attention ! Risque d'électrocution. N'enlevez pas le cache. La longueur des vis à l'intérieur du cache ne doit pas dépasser 6 mm.

SERIAL # / NUMÉRO DE SÉRIE

MAC ADDRESS / ADRESSE MAC



YYWW



ECHSBAR000001

Manufacture Date → YYWW

THIS LABELS NEEDS TO BE REMOVABLE

SERIAL NUMBER: ECHSBARXXXXXX